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M E S T O   S P I Š S K É   V L A C H Y 

M E S T S K É    Z A S T U P I T E Ľ S T V O 

IX. VOLEBNÉ OBDOBIE 

______________________________________________________________________________________  

  

Z Á P I S N I C A 

  

napísaná dňa 03. mája 2023 na 7. zasadnutí Mestského zastupiteľstva, uskutočnenom v Galérii  Mestského 

úradu v Spišských Vlachoch. Primátor mesta Spišské Vlachy Vladimír Baloga privítal poslancov MsZ 

a ostatných prítomných. 

  

Prítomní:  

Primátor mesta:      Vladimír Baloga 

Prednostka MsÚ:       Mgr. Marta Tomašková 

Prítomní poslanci MsZ:   Ing. arch. Martin Čurilla – prišiel o 15:55 hod., Ing. Juraj Jánošík,          

Ing. Svetlana Kočišová, Milan Biroščák, Ing. Viliam Grega, Ján Baloga, 

Mgr. Darina Dzurilová 

 

Neprítomní poslanci MsZ: Jozef Šiška, Bc. Dávid Labaš                                                                              

Hlavný kontrolór:    Mgr. Margita Šefčíková                                                                            

Zapisovateľ:            Mgr. Valéria Bašistová                                                          

 

Ostatní prítomní:   podľa priloženej prezenčnej listiny  

Začiatok rokovania:        15,45 hod.                                                                                                                         

Ukončenie rokovania:     17,41 hod.  

  
 

Priebeh rokovania:  

 

K bodu 1: Otvorenie  

Priebeh rokovania: K bodu 1: Otvorenie  zasadnutia 

– určenie overovateľov a zapisovateľa zápisnice 

– voľba návrhovej komisie MsZ 

Primátor mesta navrhol zloženie návrhovej komisie, určil overovateľov zápisnice a zapisovateľku.  

Mestské zastupiteľstvo v Spišských Vlachoch  

volí návrhovú komisiu v zložení: predseda: Ing. Svetlana Kočišová  

členovia: Mgr. Darina Dzurilová, Milan Biroščák 

určuje za overovateľa zápisnice: Ján Baloga, Milan Biroščák 

skrutátora: Ing. Viliam Grega 

určuje za zapisovateľku: Mgr. Valériu Bašistovú 

 

 

Primátor mesta - dal hlasovať k bodu č. 1 Otvorenie – voľba návrhovej komisie: Mestské zastupiteľstvo     

v Spišských Vlachoch (uzn. v prílohe). 
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Hlasovanie: 

Za: Milan Biroščák, Ing. Viliam Grega, Ján Baloga, Ing. Svetlana Kočišová, Ing. Juraj Jánošík,            

Mgr. Darina Dzurilová 

Proti: x 

Zdržal sa: x 

Nehlasoval: Jozef Šiška, Bc. Dávid Labaš, Ing. arch. Martin Čurilla - neprítomní 

Za: 6 Proti: 0 Zdržal sa: 0 Nehlasoval: 3 

 

Primátor mesta  konštatoval, že uznesenie č. 106/IX/2023 bolo schválené.  

 

 

K bodu č. 2 Schválenie programu rokovania 

 

Primátor mesta – navrhol v súlade s § 20 ods. 5 Rokovacieho poriadku mestského zastupiteľstva 

z programu rokovania vypustiť bod č. 8 Predaj nehnuteľnosti vo vlastníctve mesta Spišské Vlachy – 

Porada a zlúčiť  body č. 5 Správa projektového manažéra o stave projektov a bod č. 6 Spracovanie 

projektovej dokumentácie na obnovu budovy MsÚ. O podanom návrhu dal hlasovať. 

 

Hlasovanie: 

Za: Milan Biroščák, Ing. Viliam Grega, Ján Baloga, Ing. Svetlana Kočišová, Ing. Juraj Jánošík,                    

Mgr. Darina Dzurilová 

Proti: x 

Zdržal sa: x 

Nehlasoval: Jozef Šiška, Bc. Dávid Labaš, Ing. arch. Martin Čurilla - neprítomní 

Za: 6 Proti: 0 Zdržal sa: 0 Nehlasoval: 3 

 

Primátor mesta  konštatoval, že uznesenie č. 107/IX/2023 bolo schválené.  

 

Program: 

 

1. Otvorenie zasadnutia 

-  určenie overovateľov a zapisovateľa zápisnice 

-  voľba návrhovej komisie MsZ 

2. Schválenie programu rokovania 

3. Pripomienky občanov 

4. Správa o plnení uznesení 

5. Správa projektového manažéra o stave projektov 

7. Predaj nehnuteľnosti vo vlastníctve mesta Spišské Vlachy - Džačar 

8. Predaj nehnuteľného majetku vo vlastníctve mesta Spišské Vlachy – budova Klubu dôchodcov 

9. Návrh na schválenie nájmu majetku mesta Spišské Vlachy žiadateľovi - KROMSPORT s.r.o. 

10. Činnosť komisií – výstupy 

11. Rôzne 

12. Interpelácie 
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13. Záver 

 

 

K bodu č. 3 Pripomienky občanov  

  

Mgr. Dzurilová – pripomienky občanov – Fabiniho ulica smer k potoku – hluk a neporiadok, odpadky, 

ktoré robí mládež, schádzajú sa vo večerných hodinách. 

Primátor mesta – treba volať políciu, už to hovoríme viackrát. Ten istý problém máme aj v Rudoľke, zatiaľ 

riešiť to cez políciu, skúsime to ešte MOPS hliadkami. 

Mgr. Dzurilová – Slovenská ulica – sú tam hrozné diery na ceste aj kamienky zo zimnej údržby, či sa                  

to    dá nejako vyspraviť.  

Primátor mesta – cesta bola 2x zametaná, takže to sú kamienky z tých opráv z minulého roku. Čo sa týka 

opráv ciest, nemôžeme sa púšťať do opráv nakoľko sa opäť rozbehol projekt kanalizácia, čiže nie je                   

to efektívne, aby sme teraz opravili ulice. 

Mgr. Dzurilová - aspoň niečo vyspraviť, aj keď by to nebola celková nová cesta, zaplátať tie diery.  

Primátor mesta - dalo by sa to, len tam je jedna diera vedľa druhej. Pôjdeme sa tam pozrieť, prepočítame 

čo by to stálo a provizórne ju upraviť. 

Mgr. Dzurilová – odpadky v Žehrici – Vajanského ulica – občania hádžu odpad aj s vrecami cez plot.             

Či je možná kontrola platenia za komunálny odpad a či majú nejaké konvy, príp. dať kontajner ku lavičke 

na Vajanského ulici. 

Primátor mesta – čo sa týka platieb za odpad preveríme, čo sa týka kontajnera taktiež preveríme, a čo sa 

týka odpadkov, nech to niekto odfotí , aby bol dôkaz ako podklad na úrad pre životné prostredie. 

Ing. Kočišová - kontajner bude hneď plný. 

Primátor mesta – ako riešenie dať tam kameru. 

Mgr. Dzurilová – ďalšia pripomienka – venčenie psov – okolo potoka dať vrecia na psie exkrementy. 

Primátor mesta – majitelia psov ak by boli uvedomelí, tak ako v iných mestách, mali by mať so sebou 

sáčok a zberať exkrementy.  

Mgr. Dzurilová – často je zatvorená knižnica z dôvodu štúdia pracovníka, návrh či by sa nedala prepojiť 

kultúra a knižnica, aby bola častejšie otvorená. 

Prednostka MsÚ – knižnica je od 01.04.2023 otvorená priebežne tak, ako je mestský úrad. Má zmenené 

otváracie hodiny, sú tam dvaja pracovníci, je to prepojené s kultúrou a máme tam jednu pracovníčku cez 

úrad práce, ktorá nám pomáha, čiže knižnica je priebežne otvorená celý mesiac.  

 

O 15:55 hod. prišiel poslanec Ing. arch. Martin Čurilla. 

 

Mgr. Dzurilová – pripomienka k mestskému rozhlasu – pri sprievodných melódiách hrať aj ľudové piesne. 

Primátor mesta – zvážime zmenu repertoáru. 

Mgr. Dzurilová - ďalej nebezpečná časť Vajanského ulice, smer z Krompách do Vlách po pravej strane,           

je tam torzo domu, ľudia sa boja, aby to nespadlo keď idú po chodníku. 

Ing. Mnichová – tak to bude asi pán Pačan. 

Primátor mesta – vyzveme vlastníka.  

Ing. Mnichová – treba preveriť o aké parcely sa jedná, aby stavebný úrad vyzval. 

Mgr. Dzurilová - mám udeliť verejnú pochvalu mestu za vyplnené jamy na ceste Zahurou. 

Ing. Kočišová – cesta od prvého ku druhému jazeru tam sa dávalo niečo? Vraj to bolo dobré, ale že sú 

znovu jamy. 

Primátor mesta – to je provizórna oprava, ktorá nás nestála takmer nič, lebo materiál bol zadarmo, 

bohužiaľ zase začína výstavba Zahurou a ten materiál nie je asfalt. Áno je to horšie, registrujeme                      

to, budeme to priebežne opravovať. 

Ing. Kočišová – či by sa dalo niečo robiť s tými obrovskými jamami smerom na Blatnú. 



4 

 

Primátor mesta – neviem či to je náš pozemok. Ak budeme mať materiál, vieme tie najhoršie jamy opraviť, 

viem o čom sa rozprávame.  

Ing. Kočišová – pri futbalovom ihrisku stojí vrak bez kolies, nevieme ho odpratať? 

Primátor mesta – myslím, že nemá ani ŠPZ, skúsime podľa VIN preveriť kto je majiteľ. 

p. Baloga - ten pozemok nie je mestský. 

p. Biroščáka – na Požiarnickej ulici pred p. Repaským sa rozpadá oporný múr, je tam poškodený kanál. 

Ďalej tie pripomienky, ktoré tu dávame treba dať určitý dátum zodpovednosti a termín dokedy budú 

odstránené tie veci, lebo sú dlhodobé, krátkodobé, žeby sa to hodnotilo. 

Ing. Kočišová - my to teraz nevieme povedať. 

p. Biroščák - my to tu povieme, ľudia sa potom na to pýtajú, preto dať ktoré je v riešení a zodpovedný 

človek za to. 

Primátor mesta - dobre určíme zodpovedného pracovníka. 

p. Biroščák - ďalej platby za odpady, sú ľudia neplatiči, treba urobiť každý mesiac vyhodnotenie, bolo 

povedané, že sa bude odpad vážiť, aby sme tých ľudí čo to robia poriadne odmenili, a tí čo tak nerobia 

nech doplácajú viac.  

Ing. Kočišová - hovorilo sa o tom, že to bude robiť Ekover, že bude mať váženie odpadu, len sa to už 

nezrealizovalo. 

Primátor mesta – kto to bude vážiť? Tá spoločnosť, má také vozidlá? 

Ing. Mnichová - v zmysle zákona to budú musieť mať, je ešte prechodné obdobie dokedy musia tie autá 

zabezpečiť, takisto aj systém na odčítavanie koniev na základe čipu sa to priradí k danej osobe.  

Áno pracuje sa na tom, skrátka posunulo sa prechodné obdobie. Bolo to aj na zastupiteľstve, že do toho 

systému budeme musieť ísť, mesto bude musieť do toho finančne prispieť, len vláda posunula platnosť. 

p. Biroščák - len vieme v akej oblasti sme my tu, tieto veci keď nebudeme robiť o chvíľu máme na každej 

ulici smetisko. 

Ing. arch. Čurilla – ul. 9. mája – potkany, ďalej je tam zalomený kanál, treba sa tam ísť pozrieť. 

Ing. Mnichová – mali sme deratizéra, boli sme sa tam pozrieť, žiadne hniezda tam nenašiel, tie potkany 

buď vychádzajú z odpadu čo ide do Žehrice, alebo z odpadových koniev. Nie je tam nijaké hniezdo pri 

bytovkách, prešli sme to, boli sme sa tam pozrieť. 

Primátor mesta – ten zalomený kanál už riešime asi tretí týždeň, je to niekoľkoročná záležitosť. Teraz sme 

to v rámci možností vyčistili, bolo to zanesené, čistíme to aj budeme priebežne čistiť, pomáhali aj hasiči. 

Nebolo by sa to nikdy upchalo, ak by občania nehádzali do odpadu veci, ktoré tam nepatria. 

Ing. arch. Čurilla - čo sa týka psov, viem že máme taký záchytný bod na STSke. Či mesto nerokuje 

s nejakými útulkami o spolupráci. 

Prednostka MsÚ – je to veľmi nákladné. 

Ing. Dzurila – to sme už riešili pár rokov dozadu, oslovili sme útulky aj veterinárov, ale ich ponuky boli 

pre mesto vysoké, riešili to paušálne, plus za odchyt zvieraťa ešte. 

Primátor mesta - našťastie sa to nevyskytuje až tak veľmi často. 

Ing. arch. Čurilla – pre nás je paušál nevýhoda, bolo by dobré ak by to bolo za kus napr. 

Primátor mesta – k tomuto bodu sa prihlásila PaedDr. Satmáryová, DSc., nech sa páči. 

PaedDr. Satmáryová, DSc. – keď môžem reagovať na psíkov, mesto má zo zákona povinnosť sa postarať 

o psíkov, resp. o túlavé zvieratá tým spôsobom, že je koterec v Pastierni, komunikovať s útulkami 

Matejovce, alebo Spišská Nová Ves kde je voľné, tam umiestniť, ale musí sa o to starať mesto. 

Ďalej čo sa týka toho vraku, vyzvať majiteľa pozemku na odstránenie čiernej skládky. Ja by som sa chcela 

opýtať k úveru, kto bol poverený vyjednávaním podmienok s bankou? Alebo kto vyjednával podmienky 

úveru? 

Primátor mesta – ekonomické oddelenie na mestskom úrade. 

PaedDr. Satmáryová, DSc. - chcem sa opýtať či bol robený prieskum trhu ohľadom najvýhodnejšej 

bankovej inštitúcie? 

Ing. Dzurila – vzhľadom na to, že jeden úver už v Prima banke máme, podmienky nám určujú, že musíme 

mať u nich, čiže z inej banky ani nemôžeme. 
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PaedDr. Satmáryová,  DSc.– chcem sa opýtať pani kontrolórky či videla návrh zmluvy o termínovanom 

úvere keď dávala stanovisko k úveru. 

Mgr. Šefčíková HKM – nie, nebol  k dispozícii, to bolo aj na zastupiteľstve prezentované. 

PaedDr. Satmáryová, DSc. - chcem sa spýtať poslancov či videli zmluvu, ktorá je zverejnená, aké sú tam 

podmienky. A či si prepočítali koľko nás ten úver bude stáť, len na istine, len na úrokoch. 

Ing. Kočišová – áno. 

PaedDr. Satmáryová, DSc. - a súhlasíš s ňou pani zástupkyňa? 

Ing. Kočišová – áno. 

PaedDr. Satmáryová,  DSc.- zdá sa ti výhodná pre mesto? 

Ing. Kočišová – áno. 

PaedDr. Satmáryová, DSc. - vieš koľko je úrok? 

Ing. Kočišová – viem koľko sú splátky, my sme sa o tom bavili. 

PaedDr. Satmáryová,  DSc.- koľko je úrok? 

Ing. Kočišová - tak je vyšší úrok ako bol niekedy. 

Primátor mesta - zmenili sa podmienky nie len pri úveroch, zmenili sa podmienky vo všetkých oblastiach 

života, samozrejme, že úrok je vyšší ako bol. 

PaedDr. Satmáryová, DSc. - narážam na to, že tá zmluva je pre rizikového podnikateľa a nie pre mesto, 

ktoré má v danej banke niekoľko miliónov na účtoch. Narážam na to, že zmluva je pre podnikateľa preto, 

lebo tieto náklady vo výške 25 % - správu úveru plus úroky si vie dať do svojich výdavkoch. Táto zmluva, 

tieto podmienky sú zlé pre mesto a chcem sa opýtať kto bude za to niesť zodpovednosť?  

Kto je zodpovedný za to, že je táto zmluva podpísaná? 

Primátor mesta – opýtam sa aké milióny na účtoch má mesto? 

PaedDr. Satmáryová,  DSc.- koľko je ročný príjem mesta? 

Mgr. Šefčíková HKM – rozpočet je daný, toto nie je suma, ktorá je na účte, pretože každý mesiac chodí 

nejaká suma, ktorá sa hneď otočí do činnosti úradu, pretože sa z toho financuje chod mesta. 

PaedDr. Satmáryová, DSc. - ja rozumiem, ale nemáme v banke iba euro. Narážam na to, že bola chyba 

podpísať takéto zmluvné podmienky, poplatky za monitoring, poplatky za vedenie účtu, len za zriadenie 

úveru je 3.500 eur. Hovoríte, že nemáme peniaze na kanál na čistenie. 

Primátor mesta – spájať to, že nemáme na vyčistenie kanála, kde sa hýbeme v tisícoch eur a porovnávať            

to s poplatkom za poskytnutie úveru je podľa mňa zavádzajúce. Po ďalšie môžem sa opýtať ako sa dá 

riešiť situácia, keď nám predošlé vedenie zanechalo cca. 200.000 eur dlh, rozbehnuté projekty, pri ktorých 

nebolo možné zaplatiť spoluúčasť atď. Ako by ste riešili ak nie úverom za podmienok za akých sme 

bohužiaľ museli prijať. 

PaedDr. Satmáryová, DSc. – pokúšali sme sa to riešiť úverom, lenže nebola ochota na strane poslancov 

s polovičnými nákladmi. 

Ing. Kočišová – ale prečo nebola ochota?  

PaedDr. Satmáryová, DSc. - ja to neviem. Ja som hlasovala za úver s 0,89 % úrokom, teraz máte 4,85 % 

úrok. 

Primátor mesta - ja sa postupom času keď vychádzajú na povrch rôzne faktúry asi ani nečudujem 

poslancom, že nechceli schváliť úver. Bude to predmetom ďalších zastupiteľstiev, keď budem informovať 

o niektorých veciach. Neviem či by som nám vytýkal snahu o čo najefektívnejšie riešenie. 

PaedDr. Satmáryová, DSc. - vytýkam nevýhodnú zmluvu pre mesto. 

Prednostka MsÚ - kto posudzoval túto zmluvu, že je nevýhodná, nejaká audítorská spoločnosť? 

PaedDr. Satmáryová,  DSc. - ale kto posudzoval, že je dobrá. 

Primátor mesta – beriem to ako názor, že bola nevýhodná. 

Mgr. Dzurilová – máš iné riešenie? 

PaedDr. Satmáryová,  DSc.- ja nemusím mať riešenie. 

Mgr. Dzurilová - ja sa iba pýtam, či máš na porovnanie iné riešenie, kritizuješ tak chcem počuť či máš 

lepší návrh. 

PaedDr. Satmáryová,  DSc.- Vy ste na to, na riešenia, nie ja. 
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Ing. arch. Čurilla - na čo to napádaš, ja by som napádal vtedy, keď by som vedel, že mohol byť iný úver, 

výhodnejší. Keď nevieš o takom, tak potom načo to napádaš. 

PaedDr. Satmáryová, DSc.  - mal si k dispozícii dva úvery, ani s jedným si nesúhlasil. 

Ing. Dzurila – v podstate ide o to, že banka má stanovené pevné poplatky, čo sa týka vybavenia úveru. 

Takisto sme platili aj pri predchádzajúcom úvere určitý poplatok, monitorovaciu správu, takisto sa platia 

všetky tie poplatky, ktoré sú v sadzobníku, tam sa nemenilo nič. Banka nám nechala takú istú úrokovú 

sadzbu, aká bola v predchádzajúcej ponuke, to je 1% + Euribor. Jediné čo sa menilo je výška euriboru 

a keďže ten vzrástol, tak banky automaticky dvíhajú aj úroky. To je vlastne ten rozdiel medzi tým, čo bolo 

predtým a čo je teraz. Čo sa týka zmluvy, je úplne iná ako bola tá, na základe ktorej sme brali úver 

v predchádzajúcom období, tá predchádzajúca bola lepšia, bola výhodnejšia, bolo jednoduchšie použitie 

a čerpanie. V súčasnosti banka pristúpila k tomu, že veľa obcí a miest sa dostáva do insolventnosti alebo 

finančnej tiesne, preto inú zmluvu už ani neponúkne.  

Primátor mesta - nehovoriac o tom, že sme boli v takej časovej tiesni, žeby sme museli faktúry zaplatiť 

celé, nielen spoluúčasť. 

Ing. Dzurila - čo sa týka úrokov a použitia úveru, toto bol z tej ponuky banky najvýhodnejší návrh. 

PaedDr. Satmáryová, DSc. - stojíš si za tým, že všetky naše úvery musia byť s Prima banky? 

Ing. Dzurila – nie úvery, všetky účty musia byť vedené v Prima banke, to sme sa už zaviazali pri 

predchádzajúcej zmluve o úvere. 

PaedDr. Satmáryová,  DSc.– chcem sa opýtať k minulému zastupiteľstvu keď som sa pýtala na stanovisko 

Rady školy, pani kontrolórka mi odpovedala, že sa to bude riešiť v tých ďalších krokoch. Je to priamo 

v rokovacom poriadku, že k organizačným zmenám škôl a školských zariadení v zriaďovateľskej 

pôsobnosti mesta je pred bodom v rokovaní, resp. pred rokovaním o tomto bode je. 

Mgr. Šefčíková HKM – predmetný materiál predložený na rokovanie nepredstavoval organizačnú zmenu, 

organizačná zmena je niečo iné. 

PaedDr. Satmáryová, DSc. - a takisto aj stanoviská komisie musia byť. 

Mgr. Šefčíková HKM - ale to nebola organizačná zmena. 

PaedDr. Satmáryová, DSc. - preto som sa pýtala na to či zasadala finančná komisia k tomu. Bolo mi 

povedané, nie. Chcem objasniť prečo som dávala takéto otázky minulé zastupiteľstvo. 

 

 

K bodu č. 4 Správa o plnení uznesení 

 

 

Ing. Kočišová – zo zasadnutia MsZ 22.12.2022 je stále v plnení uznesenie č. 25/IX/2022, z MsZ zo dňa 

15.02.2023 sú v plnení uznesenia č. 58/IX/2023, 59/IX/2023, 60/IX/2023, 61/IX/2023, 62/IX/2023. 

Z predchádzajúceho MsZ zo dňa 12.04.2023 je v plnení uznesenie č. 97/IX/2023 a uznesenie                                

č. 98/IX/2023. 

 

Primátor mesta – po prečítaní návrhu uznesenia dal hlasovať k bodu č. 4 Správa o plnení uznesení: 

Mestské zastupiteľstvo v Spišských Vlachoch berie na vedomie (uzn. v prílohe). 

 

Hlasovanie: 

Za: Ing. arch. Martin Čurilla, Milan Biroščák, Ing. Viliam Grega, Ján Baloga, Ing. Svetlana Kočišová,              

Ing. Juraj Jánošík, Mgr. Darina Dzurilová 

Proti: x 

Zdržal sa: x 

Nehlasoval: Jozef Šiška, Bc. Dávid Labaš - neprítomní 

Za: 7 Proti: 0 Zdržal sa: 0 Nehlasoval: 2 
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Primátor mesta  konštatoval, že uznesenie č. 108/IX/2023 bolo schválené.  

 

K bodu č. 5 Správa projektového manažéra o stave projektov  

 

 

Mgr. Čurilla – informoval o aktuálnom stave projektov v meste, zároveň odpovedal na otázky. 

Ing. Kočišová – cesty MRK ako stojíme? 

Primátor mesta  – teraz čerstvá informácia, spoločnosť Eurovia žiada o navýšenie cien z dôvodu aktuálnej 

situácie na Ukrajine. Budeme im odpovedať, budeme to riešiť, lebo sa malo začať v máji.  

Ing. arch. Čurilla – ako stojí chodník? 

Mgr. Čurilla – komisia zasadne ohľadom výberu úspešného uchádzača. 

Ing. arch. Čurilla - potom sú aké postupy? 

Mgr. Čurilla – podpis zmluvy, zverejnenie, prevzatie staveniska, začneme súťažiť stavebný dozor nakoľko 

sa poplatok za stavebný dozor odvíja od hodnoty stavby. V priebehu dvoch týždňov by sme mali mať 

podpísanú zmluvu s firmou a prevezme sa stavenisko. 

Ing. arch. Čurilla – škôlka? 

Mgr. Čurilla – zmenové konanie úspešné, akceptované všetko, akceptované aj to navýšenie o cca. 280.000 

eur, v podstate je to už nahraté v systéme, len nemáme ešte papierovo podklady – zmluva o NFP, lebo                   

to bude kvôli tomu navýšeniu samostatný projekt. Čo sa týka zmien čo sa presúvalo detské ihrisko dozadu, 

to takisto akceptovali. Je to ešte súčasť pôvodného projektu. 

Ing. arch. Čurilla – Rudoľka bude či nie? 

Mgr. Čurilla – tam zhotoviteľ, ktorý mal prevziať stavenisko – firma Arprog, pokiaľ nedoriešime škôlku 

tak sa nemáme do ničoho iného s nimi púšťať. Keď sa pohne škôlka, sú ochotní rokovať ďalej. 

Primátor mesta – oni chcú navýšenie ceny, ktorú možno vieme poriešiť, ale potrebujeme k tomu znalecký 

posudok. Oni nám ho zatiaľ odmietajú dať, nakoľko sa nepohla škôlka. Momentálne Rudoľka visí                       

na rokovaniach a škôlka na podpise na ministerstve.  

Ing. arch. Čurilla - to je vzťah medzi mestom a nimi, a štát tam akú rolu hrá? Jednoducho oni                              

si podmieňujú ukončením jednej akcie začatie druhej? 

Primátor mesta - pri škôlke sa čaká na podpis z ministerstva, tým pádom sa im uvoľnia peniaze, oni budú 

pokračovať vo výstavbe škôlky. Oni si podmienili akékoľvek ďalšie jednanie Rudoľky týmto. 

Mgr. Čurilla - oni neprevzali stavenisko. 

Primátor mesta - keby prevzali stavenisko, mohli sme ich sankcionovať.  

Ing. arch. Čurilla – nemali to do nejakého termínu prevziať? 

Primátor mesta – mali, ale povedali, že nepreberú. 

Ing. arch. Čurilla - ale vo vzťahu k štátu to nie je problém to naťahovanie času? 

Mgr. Čurilla – ak sa rozhodneme neísť do toho tak sa vrátia peniaze, len my nechceme o ne prísť, takže             

sa snažíme s Arprogom dohodnúť. 

Ing. arch. Čurilla – taká publicita by nepomohla? 

Prednostka MsÚ – je to dvojsečná zbraň. 

Mgr. Čurilla – ihrisko Rodinka na ul. 9. mája nejaké prvky sme vyhodili a takisto architektka prepracovala 

umiestnenie. Vieme sa tam dostať na celkom zaujímavé spolufinancovanie, nebudú to také sumy ako sa 

pôvodne predpokladalo, vychádza to cca. 16.000 eur doplatiť. Bude tam aj zelená plocha – ihrisko pre deti 

a zvyšok budú kolotoče, hojdačky, preliezky, a takisto sa použije aj ten pozemok za čističkou. 

Ing. arch. Čurilla – a pumptrek nebude? 

Mgr. Čurilla – tam čakáme na doručenie nových zmluvných podmienok, lebo zistili, že cestári to robiť 

nemôžu.  

Mgr. Dzurilová - ja by som sa chcela spýtať na tú sumu, odkiaľ je stanovená výška 2 800 000 eur.  

Mgr. Čurilla - je to podľa prepočtu podlahovej plochy a dotácie na m². Plocha mestského úradu krát 1900 

eur. 

Mgr. Dzurilová - aký je predpoklad reálnosti, že takúto sumu môžeme získať? 

Mgr. Čurilla – ide o to ako budeme rýchli, všetky obce a mesta húfne pripravujú projekty a budú podávať 

tie žiadosti. 

Primátor mesta – už sa pripravujú podklady pre verejné obstarávanie projektanta na zhotovenie projektovej 

dokumentácie. 
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Mgr. Dzurilová - môžem sa opýtať koľko bude stáť projektová dokumentácia? 

Primátor mesta – neviem. 

Mgr. Dzurilová - a odkiaľ vezmeme zdroje? 

Primátor mesta - toto bude ešte predmetom zastupiteľstva, zatiaľ je to len príprava podkladov a samotné 

verejné obstarávanie. 

Mgr. Dzurilová - čo sú to tie vrty a načo budú slúžiť, či sú potrebné, lebo sú dosť drahé? 

Mgr. Čurilla -  to bol iba môj návrh pokiaľ by sa riešili energetické úspory. Tepelné čerpadlá zem-voda, 

navŕtajú sa napr. 4 vrty do hĺbky 100 m, to bude vlastne zdroj toho tepla. To bol iba nápad takýmto 

spôsobom. 

Primátor mesta - ešte nevieme ako bude výzva vyzerať, možno nebudeme môcť ísť takýmto spôsobom, 

možno budeme musieť kúrenie riešiť ináč. Toto sú len možnosti a návrhy, budeme sa musieť prispôsobiť 

tomu na čo nám dajú peniaze.  

Mgr. Dzurilová – či nám netreba skontrolovať elektrinu, alebo prerobiť, to mi tam chýbalo. 

Mgr. Čurilla – to je iba návrh, súčasťou rekonštrukcie by bola aj výmena rozvodov. 

Ing. Dzurila – cena energií na mestskom úrade v porovnaní s rokom 2021, kde bola cca. 21.000 eur, rok 

2022 - 34.500 eur, a podľa navýšenia cien a vrátane toho, čo nám vracajú zo štátu, tak vychádza, že tento 

rok nás vyjde elektrina  na cca. 68.000 eur. A to je už po tom, čo nám vráti štát tých takzvaných 80 %. 

Primátor mesta - pri zníženej spotrebe. 

 

 

Primátor mesta – po prečítaní návrhu uznesenia dal hlasovať k bodu č. 5 Správa projektového manažéra 

o stave projektov: Mestské zastupiteľstvo v Spišských Vlachoch berie na vedomie (uzn. v prílohe). 

 

Hlasovanie: 

Za: Ing. arch. Martin Čurilla, Milan Biroščák, Ing. Viliam Grega, Ján Baloga, Ing. Svetlana Kočišová,                 

Ing. Juraj Jánošík, Mgr. Darina Dzurilová 

Proti: x 

Zdržal sa: x 

Nehlasoval: Jozef Šiška, Bc. Dávid Labaš - neprítomní 

Za: 7 Proti: 0 Zdržal sa: 0 Nehlasoval: 2 

 

Primátor mesta  konštatoval, že uznesenie č. 109/IX/2023 bolo schválené.  

 

 

K bodu č. 7 Predaj nehnuteľnosti vo vlastníctve mesta Spišské Vlachy – Džačar  

 

 

Ing. Mnichová - Milan Džačar a Mgr. Eva Džačarová požiadali mesto o odkúpenie pozemku, ktorý 

bezprostredne susedí s pozemkom a nehnuteľnosťou v ich vlastníctve. Jedná sa o pozemok parcela C KN 

č. 277 o výmere 110 m².  Riešenie odporúčané spracovateľom: schválenie zámeru predať pozemok ako 

prípad hodný osobitného zreteľa podľa § 9a ods. 8 písm. e) zákona č. 138/1991 Zb. o majetku obci                     

a zmysle § 6b ods. 3 VZN č. 2/2010 o hospodárení a nakladaní s majetkom mesta Spišské Vlachy                        

z dôvodu, že ide o prevod vlastníckeho práva k pozemku malej výmery do 150 m². 

 

 

Primátor mesta – po prečítaní návrhu uznesenia dal hlasovať k bodu č. 7 Predaj nehnuteľnosti                         

vo vlastníctve mesta Spišské Vlachy - Džačar: Mestské zastupiteľstvo v Spišských Vlachoch schvaľuje 

(uzn. v prílohe). 
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Hlasovanie: 

Za: Ing. arch. Martin Čurilla, Milan Biroščák, Ing. Viliam Grega, Ján Baloga, Ing. Svetlana Kočišová,                

Ing. Juraj Jánošík, Mgr. Darina Dzurilová 

Proti: x 

Zdržal sa: x 

Nehlasoval: Jozef Šiška, Bc. Dávid Labaš - neprítomní 

Za: 7 Proti: 0 Zdržal sa: 0 Nehlasoval: 2 

 

Primátor mesta  konštatoval, že uznesenie č. 110/IX/2023 bolo schválené.  

 

 

K bodu č. 8 Predaj nehnuteľného majetku vo vlastníctve mesta Spišské Vlachy – budova Klubu 

dôchodcov 

 

Ing. Mnichová - mesto je vlastníkom budov: Klubu dôchodcov súp. č. 537, Hospodárskej budovy                 

súp. č. 2081 a pozemkov : parcela č. 6/1 – záhrada o výmere 685 m², parcela 6/2 – záhrada o výmere 219 

m², parcela č. 6/3 - zastavaná plocha a nádvorie o výmere 257 m², parcela č. 6/4 - zastavaná plocha                     

a nádvorie o výmere 279 m² a parcela č. 6/5 - zastavaná plocha a nádvorie o výmere 54 m². Súdnoznalecký 

posudok na budovy vrátane pozemkov je na hodnotu 108.000 eur. 

Primátor mesta otvoril rozpravu. 

Ing. arch. Čurilla – ja ako architekt tam vidím štyri plnohodnotné byty aj zo zázemím, ale to by muselo 

mesto investovať a to momentálne asi nie. Ideálne by bolo, ak by tento zámer niekto urobil. 

Primátor mesta - nevieme kto sa prihlási a s akým plánom. Každopádne nemáme na to, aby sme                         

to udržiavali, alebo opravili a budova chátra dlhšie. Stretávala sa tam Jednota dôchodcov oficiálne                         

1x týždenne a náklady tam boli 1000 eur mesačne. Museli sme to okamžite zastaviť, lebo 10.000 eur ročne 

za pár dní je pre mesto veľmi nevýhodné. Má ešte niekto z poslancov k tomuto pripomienky? Ak nie 

poprosím PaedDr. Marcelu Satmáryovú, DSc., ktorá bola prihlásená k tomuto bodu. 

PaedDr. Satmáryová, DSc. – chcela som sa opýtať na znalecký posudok, ale už mi to povedala pani 

Mnichová. 

Primátor mesta – bude vyhlásená obchodná verejná súťaž a rozhodujúca bude cena. 

 

Primátor mesta – po prečítaní návrhu uznesenia dal hlasovať k bodu č. 8 Predaj nehnuteľného majetku 

vo vlastníctve mesta Spišské Vlachy – budova Klubu dôchodcov: Mestské zastupiteľstvo v Spišských 

Vlachoch schvaľuje (uzn. v prílohe). 

 

Hlasovanie: 

Za: Ing. arch. Martin Čurilla, Milan Biroščák, Ing. Viliam Grega, Ján Baloga, Ing. Svetlana Kočišová,                       

Ing. Juraj Jánošík, Mgr. Darina Dzurilová 

Proti: x 

Zdržal sa: x 

Nehlasoval: Jozef Šiška, Bc. Dávid Labaš - neprítomní 

Za: 7 Proti: 0 Zdržal sa: 0 Nehlasoval: 2 

 

Primátor mesta  konštatoval, že uznesenie č. 111/IX/2023 bolo schválené.  
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K bodu č. 9 Návrh na schválenie nájmu majetku mesta Spišské Vlachy žiadateľovi - KROMSPORT 

s.r.o.  

 

Primátor mesta – tento bod bol prerokovaný aj na minulom zastupiteľstve kde sa schvaľoval zámer, teraz 

už ide o nájom. Ak má niekto nejaké pripomienky, alebo otázky k tomuto bodu.  

Ing. Grega - máme presne vyčíslené koľko sme usporili na energiách za túto lyžiarsku sezónu? 

Primátor mesta – nie ešte nevieme, hneď ako budeme vedieť výsledok budeme informovať. 

Ing. Grega - pýtam sa preto, lebo je tam nájom symbolický, pýtal som sa, že nájom za jedno euro, a že aká 

je úspora na energiách, žeby sme vedeli nejak to vyčísliť tú úsporu na energiách.  

Primátor mesta - bude to v tisíckach eur, keď budú presné čísla dáme hneď vedieť. 

Mgr. Dzurilová - mohli by sme ten nájom ešte nejako podmieniť, napr. súvis s opravou chaty, ktorá           

je v tom prenajatá? Aby to nebolo len také, že to bude užívané, ale nebude to udržiavané. 

Primátor mesta -  chata je už vo veľmi zlom stave. 

Ing. Jánošík - chata tá nová časť stavby je v podstate v pohode. Tá samotná chata je dutá, tam by bolo 

najlepšie to zbúrať a znovu postaviť. Ja by som sa skôr pozastavil, my to dávame za jedno euro, že koľko 

sme ušetrili a keď to bude mať nájomca, mesto už nebude šetriť už to budú jeho náklady, či nechceme 

viac. Sú tam čísla parciel, mne tam chýba nejaká mapka, aby sme mali prehľad, lebo tých parciel je dosť. 

Mgr. Šefčíková HKM - tie parcely sú totožné s tými, ktoré boli Tatranu prenajaté, nie je nič naviac, nič 

menej, korešponduje to. 

Primátor mesta - my skôr chceme, aby nájomca zveľadil, alebo v určitej miere investoval do takých vecí, 

ako som už vysvetľoval, že aj keby sa v budúcnosti chata zbúrala a postavila nová, tak nech investuje                 

do niečoho čo bude využiteľné pre novú chatu, napr. sfunkčniť WC, hygienické priestory, prívod vody, 

žumpu atď. 

Ing. arch. Čurilla - mňa napadla taká vec, kúpiť za výhodnú cenu štyri kontajnery a ich tam umiestniť, bolo 

by to riešenie. Je to okamžité riešenie, dá sa to časom upraviť, opláštiť tak, aby to tam pasovalo. 

Ing. Kočišová – tá zmluva nie je na dobu určitú napr. na 3 roky, na 5 rokov, je na dobu neurčitú, t. z.,                 

že môže byť vypovedaná kedykoľvek, takže toho sa držme, že mu to nedávame napr. na 5 rokov. Uvidíme 

a potom sa rozhodneme. 

Mgr. Dzurilová - môžeme potom tú zmluvu ešte doplniť a zmeniť, alebo už nie? 

Mgr. Šefčíková HKM – áno. 

Ing. Kočišová – určite dodatkami sa to dá. 

Primátor mesta - teraz bola taká skúšobná doba v zime, uvidíme ako to bude v lete. 

Ing. Jánošík - treba zmluvu nastaviť tak, aby sa dala upravovať dodatkami, teraz to nechajme tak a uvidíme 

s tým, žeby sme ju vedeli potom zmeniť a nastaviť v prospech mesta. 

Primátor mesta - my jednoducho nemáme na prevádzkovanie toho vleku v zime, v lete to nie sú extra 

náklady, čiže my sme radi, že to funguje. Uvidíme ako sa po lete situácia vyvinie. 

Primátor mesta odovzdal slovo PaedDr. Satmáryovej, DSc. 

PaedDr. Satmáryová, DSc. – ja by som sa chcela opýtať pani kontrolórky či súhlasí so spôsobom prenájmu 

vleku? Či sa ti to zdá pani kontrolórka ako štandardný osobitný zreteľ, keď prenajímame osobitným 

zreteľom podnikateľskému subjektu. 

Mgr. Šefčíková HKM – z podstaty inštitútu osobitného zreteľa je jasné, že to nie je štandardný spôsob,               

je to neštandardná situácia, ktorá je neštandardným spôsobom riešená. Ja som spočiatku keď prišiel tento 

návrh mala určité výhrady kvôli tomu práve, že je to podnikateľský subjekt a vytvára určitý zisk. Vidím 

teraz pozitívum v tom zmysle, že mesto ušetrilo náklady na energie, ktoré by si nemohlo v tejto situácii 

dovoliť a bol by to veľký výdavok pre mesto. Plní to svoj účel, čiže ak sú obyvatelia spokojní tak prečo 

nie, na to je ten inštitút, že vieme takýmto výhodnejším spôsobom prilákať záujemcu o prevádzkovanie, 

pretože keby sme tam dali štandardný prenájom tak samozrejme, že to nie je udržateľné a nikto by o to 

nemal záujem. Mesto by to muselo vo vlastnej réžii pokryť, čoho by asi nebolo schopné. 
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Primátor mesta – po prečítaní návrhu uznesenia dal hlasovať k bodu č. 8 Návrh na schválenie nájmu 

majetku mesta Spišské Vlachy žiadateľovi - KROMSPORT s.r.o. : Mestské zastupiteľstvo v Spišských 

Vlachoch schvaľuje (uzn. v prílohe). 

 

Hlasovanie: 

Za: Ing. arch. Martin Čurilla, Milan Biroščák, Ing. Viliam Grega, Ján Baloga, Ing. Svetlana Kočišová,               

Ing. Juraj Jánošík, Mgr. Darina Dzurilová 

Proti: x 

Zdržal sa: x 

Nehlasoval: Jozef Šiška, Bc. Dávid Labaš - neprítomní 

Za: 7 Proti: 0 Zdržal sa: 0 Nehlasoval: 2 

 

Primátor mesta  konštatoval, že uznesenie č. 112/IX/2023 bolo schválené.  

 

 

K bodu č. 10 Činnosť komisií - výstupy 

 

 

Od posledného zasadnutia zastupiteľstva nezasadala žiadna komisia. 

 

 

 

K bodu č. 11 Rôzne  

 

Primátor mesta - ak nemá nikto z poslancov k tomuto bodu sa taktiež prihlásila PaedDr. Marcela 

Satmáryová, DSc. nech sa páči. 

PaedDr. Satmáryová, DSc. – ja by som sa chcela opýtať informáciu ohľadom štatútu Zahury, či to riešite 

alebo ako to je. 

Primátor mesta - nie je to ešte uzavreté, je to v riešení. 

PaedDr. Satmáryová, DSc.- áno, lebo bolo veľa pripomienok. 

 

Primátor mesta - vzhľadom k tomu, že k tomuto bodu bola prihlásená iba PaedDr. Satmáryová, DSc., tak 

dávam hlasovať poslancom o udelení slova občanovi mesta p. Kiseľovi.  

 

Hlasovanie: 

Za: Ing. arch. Martin Čurilla, Milan Biroščák, Ing. Viliam Grega, Ján Baloga, Ing. Svetlana Kočišová,              

Ing. Juraj Jánošík, Mgr. Darina Dzurilová 

Proti: x 

Zdržal sa: x 

Nehlasoval: Jozef Šiška, Bc. Dávid Labaš – neprítomní 

 

Za: 7 Proti: 0 Zdržal sa: 0 Nehlasoval: 2 

 

 

 

 



12 

 

p. Kiseľ – informoval sa ohľadom štatútu Zahurou a oboznámil prítomných poslancov s problémom 

ohľadom susedov, ktorí prenajímajú svoju chatu, je tam hluk v noci aj cez deň, chodí tam mládež, ktorá 

jeho upozornenia nerešpektuje.    

Primátor mesta - ide o chatu p. Lendera. 

Ing. Kočišová - toto je už roky. 

p. Kiseľ - volal som políciu, oni sa odvolávajú na Vás, že nie je schválený štatút.                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                   

Primátor mesta - zhodou okolností to počujem aj ja a dokonca z dvoch strán, aj z tej oblasti ako je bývalá 

mestská chata, takže viem o čo ide. Neviem Vám teraz povedať čo by bolo najlepšie riešenie. 

Ing. Kočišová - bolo to tu už niekoľkokrát a zatiaľ sme s tým nedokázali urobiť nič, aj keď prišli policajti 

oni po chvíli začali znovu vystrájať. Bolo to tu už aj pri starom vedení a na nič sa neprišlo. 

Ing. arch. Čurilla - aký je ešte problém s tým štatútom? Schváľme ho a budeme ho dopĺňať, upravovať. 

Mgr. Dzurilová – rušenie nočného kľudu po 22.00 hodine neplatí? 

Primátor mesta – platí, a tam má právo zasiahnuť polícia. 

p. Kiseľ – ale my chceme aj cez deň. 

Primátor mesta – ale cez deň nezabráni nikto tomu druhému, aby spieval, nadával, jednoducho pokiaľ si to   

neuvedomí sám ten dotyčný. 

Mgr. Dzurilová – a pozvať ho na zastupiteľstvo? 

Primátor mesta - áno majiteľa môžeme, ale tu ide o to, že on to prenajíma. 

Prebehla krátka diskusia. 

Mgr. Čurilla – navrhujem dohodnúť sa s policajtmi a zriadiť tam kontrolný bod, dohodnúť sa s nimi. 

Primátor mesta  - čo by znamenalo kontrolný bod? 

Mgr. Čurilla – žeby tam museli chodiť, majú tam hliadku musia tam stáť napr. hodinu. 

Primátor mesta - štatút nie je nadriadený zákonu. 

PaedDr. Satmáryová, DSc.– oni požadujú štatút cez deň, ohľadom parkovania, hluku, lebo toto všetko 

štatút zahŕňa. 

Primátor mesta - akého parkovania, veď na zelenej ploche zo zákona nemôže parkovať auto, nemôže 

jazdiť po lese, po lúke atď. Môžeme skúsiť osloviť políciu. Keď ide o občianske spolunažívanie, alebo 

susedské spolunažívanie jedine polícia, alebo súd, nie mesto, my sa môžeme spojiť s políciou, aby sa viac 

zamerali na túto lokalitu. Štatút Zahury nevyrieši v tomto absolútne nič, lebo kto to bude potom vymáhať, 

kto to bude kontrolovať, alebo podnikať nejaké kroky? Polícia, ktorá aj teraz to môže robiť, lebo na 

základe zákona má na to právo. 

Ing. arch. Čurilla – občan sa dožaduje štatútu, ktorý sa pripravuje dostatočne dlho. My ten štatút môžeme 

ešte vždy upraviť, pripomienkovať. Aj tým ako bude schválený a bude užívaný sa ukáže či tie body                  

sú správne a či potrebuje vylepšiť, t. z schváľme ho, bude vonku, a keď bude niečo tak to upravíme. 

Dožadujú sa svojho štatútu a majú pravdu, bude v komisii prerokovaný ešte raz na to, aby mohol byť 

schválený mestským zastupiteľstvom, urobme to čo najskôr. 

Primátor mesta – ešte raz zopakujem, to že sa občan dožaduje štatútu je úplne v poriadku, štatút bude.         

K štatútu mali viacerí výhrady nakoľko nebol prerokovaný s majiteľmi nehnuteľností Zahurou, neboli 

oslovení všetci majitelia nehnuteľností, neboli oboznámení s tým, že sa takéto niečo rieši a znovu 

opakujem Štatút Zahury nevyrieši hluk, nadávky, spev cez deň. 

Ing. Jánošík – súhlasím s p. Čurillom absolútne, Štatút Zahury bol prerokovaný nie zo všetkými chatármi, 

lebo nedali sa všetci dokopy, niektorí boli na stretnutí to sa riešilo. Riešil sa aj pán Lender aj iní a keď 

prišli policajti povedali, že nemáte štatút, my nemôžeme na základe toho konať napr. ohňostroj                         

na Silvestra, nemáte schválené pravidlá. čiže ja by som podporil pána Čurillu, že schváliť ho a aj policajti 

budú môcť určité veci razantnejšie riešiť, bežne ho dopĺňať. 

Primátor mesta - nezúčastnili sa všetci, lebo neboli všetci oslovení, čiže ak sa oslovia všetci a neprídu tak 

je to v poriadku, je to ich problém. Zákaz ohňostrojov sa síce štatútom vyrieši, ale hluk cez deň nie. Aby si 

občania nemysleli, že teraz sa tým všetky problémy Zahury vyriešia. Zákaz ohňostrojov, zákaz kúpania 

síce áno, ale parkovanie na trávnatých plochách by mohlo byť aj teraz pokutované podľa môjho názoru. 

Ing. Jánošík – táborenie. 

Ing. arch. Čurilla – pôjde to ešte raz cez komisiu, ktorá to znova prejde celé, pripomienky sa zapracujú, 

poďme to urýchliť, aby to už bolo vonku. 

Ing. Mnichová – štatút bol už zverejnený na stránke 2x, visel 30 dní na stránke, mám asi 50 pripomienok, 

ktoré sme zapracovali, robíme na tom už rok a pol. Bolo to na stránke mesta aj na úradnej tabuli. 

Primátor mesta – uzavrieme to tak, nech ide štatút do najbližšej komisie, spripomienkuje sa ak bude treba.  
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Ing. Jánošík – ohľadom toho prenájmu vleku, spomína sa tam aj hnuteľný majetok tie čerpadlá                        

na zasnežovanie, zapracovať aj to do zmluvy, aby mesto o to neprišlo, lebo je tam kopa nového majetku             

čo je v chate. 

Primátor mesta - bude preberací protokol. 

Ing. Jánošík - mám informáciu ohľadom prechodovej cesty na Patrii, že sa tam nejaký dom zbúra. 

Prednostka MsÚ - ešte v 1996 sa v územnom pláne plánovala výstavba, ale nakoniec sa v tom 

nepokračovalo. 

Ing. Jánošík – p. Kubík ohľadom spolupráce p. Martina Furmanika vnuka, historika, mal záujem napísať 

knihu o Spišských Vlachoch, bola dohoda s bývalým vedením mesta, že sa teraz informovali a dostali 

zamietavú odpoveď. 

Primátor mesta - bavíme sa o tej monografii? Pracuje sa na monografii mesta, bude to stáť zhruba cca. 

40.000 eur, objednávka bola tak urobená, aby to nebolo 40.000 eur naraz. Už teraz sa dožadujú honoráru, 

ktoré im boli sľúbené, kniha by mala vyjsť o 3-4 roky, sú šiesti. 

Mgr. Čurilla - v podstate je tam skupina 6 historikov na tej monografie, my by sme požadovali aby prišli 

trošku viac povedať o tom diele, ktoré má byť súčasťou toho čo nám majú dodať. Vraj to bude niečo 

unikátne, že tam budú dosť podstatné informácie, ktoré by sa mohli použiť aj v budúcnosti či už pri písaní 

projektov, bude to podporná práca. Čo sa týka tlače danej monografie bude to kniha, ktorá bude mať 

zhruba 400 strán. Pôvodne bola plánovaná asi ústna dohoda na 1000 ks, tá tlač vychádza na 25.000 eur. 

V podstate môžeme to ponížiť, že nedáme vytlačiť toľko kusov, ale materiál si necháme. Zmluvy s tými 

tvorcami sú už podpísané. Takisto som to podal v rámci výzvy KSK na hradenie aspoň tej prvej časti, 

uvidíme či nám bude schválená. 

Mgr. Dzurilová - vieme obsahovo o čo ide? 

Prednostka MsÚ - je tam viacero oblastí. 

Ing. Dzurila - to sú tí pamiatkári čo nám robili výskum. 

Ing. Mnichová – Múzeum Spiša. 

Ing. Jánošík - kraj podporuje takéto veci, možno ísť cez Terra Incognita. 

Mgr. Dzurilová - nedá sa ešte znížiť množstvo? 

Prednostka MsÚ - každopádne sa chceme s nimi stretnúť. 

Mgr. Čurilla - keď bude nejaká vhodná výzva či už ohľadom kultúry, alebo cez KSK budeme sa snažiť 

samozrejme tie náklady znížiť keď už to máme podpísané. 

Ing. Kočišová - ja som chcela či sa to nedá zrušiť, ale žiaľ už sú zmluvy podpísané, tam už sa to nedá 

zrušiť.  

Primátor mesta - v princípe by to nemala byť zlá vec, ale ide len o to či je to, čo potrebujeme za také 

peniaze.  

Ing. Jánošík – tak ako sme rozprávali, že tú knihu od pána Straku doobjednáme, žeby mesto malo, možno 

počkať. 

Prednostka MsÚ – my sme rozbehli dotlač knihy od Milana Straku, len do toho prišla informácia 

o monografii, tak sme to pozastavili kvôli tomu, lebo za všetkým sú nejaké financie. Takže čakáme za tým, 

ale na dotlač máme všetko pripravené, aj splnomocnenie, ale čakáme za tou monografiou. 

Ing. Kočišová – IBV – či sa niečo deje. 

Ing. Mnichová – budúci týždeň je stretnutie k územnému konaniu, prizvané sú všetky organizácie, ktoré 

dávali svoje stanoviská, stavebný úrad už začal konať.  

Ing. Kočišová - lebo tam máme ešte neodkúpené pozemky.  

Ing. Mnichová - územné konanie môže byť vydané aj vzhľadom na to, že stanoviská sú, stretnutie bude                 

aj ohľadom zámeny s Agrom a oslovili sme ostatných, ktorí sú tiež účastníkmi konania. 

Ing. Jánošík - uvažovať nad tým, že keď sa predá klub dôchodcov tak presunúť tie financie na IBV. 

p. Biroščák - aký je záujem o výstavbu? 

Ing. Mnichová – záujem o kúpu pozemku v Spišských Vlachoch má cca. 15 záujemcov.  

Ing. Jánošík - pripraviť čím skôr pozemky. 
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K bodu č. 12 Interpelácie 

 

 

V tomto bode neboli podané žiadne interpelácie poslancov. 

 

 

 

 

K bodu č. 13 Záver 

 

Primátor mesta –  v závere sa poďakoval všetkým prítomným za účasť a 7. zasadnutie MsZ o 17:41 hod. 

ukončil. 

 

 

 

V Spišských Vlachoch, dňa 12. mája 2023 

 

 

 

  

…..................................................                                      .......................................................                                                                            

Vladimír Baloga                                       Mgr. Marta Tomašková                                                              

primátor mesta                                               prednostka MsÚ 

 

 

 

 

 

Overovatelia zápisnice a prijatých uznesení:  

 

Milan Biroščák       ....................................................  

Ján Baloga       ....................................................  


